
KLAIPĖDOS MIESTO SAVIVALDYBĖS TARYBA

KLAIPĖDOS MIESTO BENDRUOMENINIŲ ORGANIZACIJŲ  TARYBOS POSĖDŽIO
PROTOKOLAS

  Nr.  

Posėdis įvyko 2023 m. birželio 28 d. (14:00 val.) nuotoliniu būdu per „Microsoft Teams“
programą.

Posėdžio pirmininkas: Regina Baguckienė.
Posėdžio sekretorė: Renata Razgienė.
Dalyvavo:  Regina Baguckienė;  Vytautas  Jonikas;  Saulius  Liekis;  Liudvika Kuzminčiūtė,

Tomas Meškinis, Andrius Petraitis, Deividas Petrolevičius.

DARBOTVARKĖ:
1. Dėl atstovo delegavimo į premijų skyrimo komisiją.
2.  Dėl  konfidencialumo pasižadėjimų viešai  neskelbti  ir  neplatinti  su paraiškų vertinimu

susijusios informacijos (Aprašo 4 priedo) ir nešališkumo deklaracijų (Aprašo 5 priedo) pasirašymo;
3.  Dėl  stebėtojų,  pageidaujančių  dalyvauti  posėdyje  registracijos  ir  konfidencialumo

pasižadėjimo pasirašymo (Aprašo 6 priedas).
4.  Dėl  Klaipėdos  Bendruomeninių  organizacijų  vykdomos  veiklos,  bendruomeniškumo

stiprinimo ir BOT lūkesčių apklausos. 
5. Kiti klausimai.

R.  Baguckienė  pasveikino  naujai  prisijungusius  tarybos  narius  Saulių  Liekį,  Andrių
Petraitį ir Steponą Venckų, pristatė darbotvarkę, pastabų ir pasiūlymų prieš tai nebuvo gauta, tad
paklausė  ar  Bendruomeninių  organizacijų  (toliau-  BO)  tarybos  nariai  pritaria  darbotvarkei.
Darbotvarkei prieštaraujančių nebuvo, pritarta.

1. SVARSTYTA. Dėl atstovo delegavimo į premijų skyrimo komisiją.
R.  Baguckienė  pranešė,  kad  Klaipėdos  miesto  savivaldybė  įsteigė  premijas  už  miestui

aktualius pritaikomuosius darbus Klaipėdos aukštųjų mokyklų absolventams.
Vadovaujantis  Klaipėdos  miesto  savivaldybės  premijų  už  miestui  aktualius  ir

pritaikomuosius darbus Klaipėdos aukštųjų mokyklų absolventams skyrimo nuostatų,  patvirtintų
Klaipėdos  miesto  savivaldybės  tarybos  2017  m.  gruodžio  21  d.  sprendimu  Nr.  T2-337  „Dėl
Klaipėdos miesto savivaldybės premijų už miestui aktualius ir pritaikomuosius darbus Klaipėdos
aukštųjų mokyklų absolventams skyrimo nuostatų patvirtinimo, 16 punktu, prašoma deleguoti vieną
atstovą  į  Premijų  skyrimo  komisijos  sudėtį  iš  Klaipėdos  miesto  savivaldybės  bendruomeninių
organizacijų tarybos.

A. Petraitis pasiūlė iš BO rinkti atstovę pirmininkę Reginą Baguckienę.
L. Kuzminčiūtė pasiūlė rinkti Tomą Meškinį.
Vyko diskusija. R. Baguckienė paklausė T. Meškinio ar sutiktų būti deleguotam į Premijų

skyrimo komisiją.  T.  Meškinis  sutiko.  R.  Baguckienė  taip  pat  sutiko  būti  deleguota  į  Premijų
skyrimo komisiją.

Vyko balsavimas. Iš 6 BO taryboje balsavusių:
Už Tomą Meškinį – 2.
Už Reginą Baguckienę – 4.
NUTARTA.  Į  Premijų  skyrimo  komisijos  sudėtį  deleguoti  BO  tarybos  atstovę  Reginą
Baguckienę. 
2.  SVARSTYTA.  Dėl  konfidencialumo  pasižadėjimų  viešai  neskelbti  ir  neplatinti  su

paraiškų vertinimu susijusios informacijos (Aprašo 4 priedo) ir nešališkumo deklaracijų (Aprašo 5
priedo) pasirašymo.

R. Baguckienė informavo, kad gegužės 17 d. buvo išplatintas kvietimas, BO teikti paraiškas
pagal Nevyriausybinių organizacijų ir bendruomeninės veiklos stiprinimo 2023-2025 m. veiksmų
planą  „Stiprinti bendruomeninę veiklą savivaldybėse“. Įgyvendinant bandomąjį modelį Klaipėdos
miestui buvo  skirtas finansavimas 109 828 eur. Mažiausia projektui galima skirti suma – 2 000 eur
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ir didžiausia 20 000 eur. Paraiškas pateikė 10 asociacijų iš  kurių 2 neatitiko formaliųjų kriterijų,
viena buvo Neįgaliųjų Sportininkų asociacija. Pareiškėjas neatitinka bendruomeninių organizacijų
apibrėžimo, kaip jos apibrėžtos Lietuvos Respublikos bendruomeninių organizacijų plėtros įstatymo
apibrėžimo o antra paraiška Klaipėdos miško kvartalo bendruomenė, šis pareiškėjas nėra atsiskaitęs
už ankstesniais metais iš savivaldybės ar valstybės biudžeto gautų lėšų panaudojimą ir (arba) gautų
lėšų nėra panaudojęs ne pagal tikslinę paskirtį, taip pat laiku nėra pateikęs vykdytų projektų metines
ataskaitas. Tai viešai paskelbta informacija.

Šiuo metų paraiškos yra vertinamos ekspertų, ir kuomet ekspertai įvertins paraiškas bus
kreipiamasi į BO tarybą pristatant vertinimo rezultatus, BO taryba posėdžio metu, atsižvelgusi į
ekspertų  vertinimus,  išvadas  bei  pasiūlymus  dėl  projektų  finansavimo  ir  įvertinusi  Priemonės
konsultanto paraiškų vertinimų suvestinėje pateiktus duomenis bei kitą su paraiškomis, jų vertinimu
susijusią  informaciją,  pritaria  arba  nepritaria  ekspertų  skirtų  balų  vidurkiui  ir  jų  siūlomų skirti
valstybės biudžeto lėšų sumų projektams įgyvendinti  vidurkiui,  priima protokolinį  sprendimą ir
pateikia savivaldybės administracijos direktoriui pasiūlymus dėl valstybės biudžeto lėšų skyrimo. 
Kodėl šį darbą paskyrė atlikti BO tarybai, buvo gautas SADM Mildos Saudargės laiškas, kuris buvo
pridėtas prie posėdžio darbotvarkės su paaiškinimu, todėl tą darbą BO taryba turėtų atlikti. Pirmojo
posėdžio  metu  reikalinga,  kad  Tarybos nariai  pasirašytų  konfidencialumo  pasižadėjimus  viešai
neskelbti  ir  neplatinti  su paraiškų vertinimu susijusios informacijos (Aprašo 4 priedas),  taip pat
nešališkumo deklaracijas  (Aprašo 5  priedas)  dėl  objektyvių  sprendimų priėmimo bei  viešųjų  ir
privačių interesų konflikto vengimo. Kad darbas vyktų sklandžiai ir operatyviai tuos pasižadėjimus
ir  deklaracijas  užpildyti  jau  dabar  ir  iki  posėdžio  atsiųsti  ir  reikėtų  apsibrėžti  datą  iki  kada
pateiktume tas deklaracijas.

S. Liekis paklausė kaip posėdis vyktų, jeigu gyvai, o gal prieš galima pasirašyti?
R.  Baguckienė  atsakė,  taip  gal  galima,  tačiau  ekspertai  ne  klaipėdiečiai  ir  mano,  kad

neatvyks ir jungsis nuotolinio būdu. 
S.  Liekis paklausė ar bus galima matyti  projektus ar sprendimai bus priimami tik pagal

ekspertų išvadas?
 R. Razgienė pakomentavo, kad visi projektai ir ekspertų vertinimo suvestinė bus atsiųstos
BO  tarybos  nariams  susipažinimui,  pasinagrinėjimui.  Ekspertai  dalyvaus  posėdyje,  pristatys
paraiškas ir jų vertinimus, todėl ir prašoma iš anksto nusistatyti datą iki kada pasirašyti deklaracijas,
kad būtų taupomas laikas paraiškų vertinimui.

T. Meškinis paklausė kam atsiųsti pasirašytas deklaracijas.
R. Razgienė atsakė, kad jai el. paštu renata.razgiene@klaipeda.lt.
S. Liekis pasiūlė datą iki kada pasirašyti pasižadėjimus ir deklaracijas  t.y. iki š. m. liepos 4

d.
R. Baguckienė paklausė ar visi pritaria kad iki liepos 4 d. atsiųsti pasirašytas deklaracijas.

BO nariai vienbalsiai pritarė.
NUTARTA.  BO  tarybos  nariai  turi  pasirašyti  konfidencialumo  pasižadėjimus  viešai

neskelbti  ir  neplatinti  su paraiškų vertinimu susijusios informacijos (Aprašo 4 priedas),  taip pat
nešališkumo deklaracijas (Aprašo 5 priedas) ir skenuotas originalo spalva atsiųsti R. Razgienei el
paštu renata.razgiene@klaipeda.lt iki š. m. liepos 4 dienos.

3.  SVARSTYTA. Dėl  stebėtojų,  pageidaujančių  dalyvauti  posėdyje  registracijos  ir
konfidencialumo pasižadėjimo pasirašymo (Aprašo 6 priedas).

R.  Baguckienė  pranešė,  Tarybos  posėdžiuose  stebėtojų  teisėmis  turi  teisę  dalyvauti
pareiškėjų atstovai ir kiti suinteresuoti asmenys, kurie pasirašo konfidencialumo pasižadėjimus tik
jis yra Aprašo 6 priedas.

T.  Meškinis  pateikė  siūlymą,  ta  organizacija  kuri  jungsis  jeigu  nėra  tos  organizacijos
pirmininkas turi pateikti protokolą ir ar gali dalyvauti visame posėdyje ar tik kol bus svarstoma jo
organizacijos paraiška.

R. Baguckienė pasakė, kad dėl to reikėtų apsispręsti.
Vyko diskusija. 
L. Kuzminčiūtė pasiūlė, kad galėtų dalyvauti visame posėdyje ir iš patirties yra gerai girdėti

kitų pastabas ir kitais metais gali pasitaisyti. 
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V. Jonikas pasiūlė kad stebėtojas galėtų dalyvauti, tačiau neturėtų kalbėti ir trukdyti darbui,
galėtų tik klausyti.

S.  Liekis  pakomentavo,  kad  stebėtojai  dalyvauti  ir  stebėti  gali,  o  pasisakyti  tik  per  jo
svarstomą projektą.

L. Kuzminčiūtė sutiko su pataisymu, kad galėtų stebėtojas limituotą laiką kalbėti.
Vyko diskusija.

R. Baguckienė pasiūlė balsuoti už S. Liekio pasiūlymą, kad stebėtojus užsiregistravusius ir
pateikusius konfidencialumo pasižadėjimus prijungti visus, kad  dalyvauti ir stebėti, o pasisakyti tik
per jo svarstomą projektą.

R. Razgienė pasiūlė, kad pageidaujantys užsiregistruoti stebėtojai pateiktų konfidencialumo
pasižadėjimus ne vėliau kaip 24 val. iki posėdžio

R. Baguckienė paklausė Tarybos narių ar galima pritarti R. Razgienės siūlymui. Siūlymui
pritarta.

T. Meškinis paklausė, kaip taryba mano ar gales jungtis daugiau negu vienas tos pačios BO
narys, ar pakaktų tik vieno, kad nepadaryti turgaus.

R. Baguckienė paklausė, ar teisingai suprato, kad būtų vienas narys iš vienos BO.
T. Meškinis atsakė, kad taip.
Vyko diskusija.
T. Meškinis pasiūlė, kada bus informacija patalpinta Savivaldybės puslapyje apie posėdį,

turėtų būti  parašyta,  kad stebėtojai,  norintys dalyvauti  kaip stebėtojai,  turi  išsiųsti  R. Razgienei
konfidencialumo pasižadėjimą iki tam tikro termino. Pirmas kartas skirtas BO projektams, o jei
lieka pinigų antru turu gali dalyvauti ir NVO ir tada gali jungtis ir NVO kaip stebėtojais.

L Kuzminčiūtė pasiūlė apsiriboti ar tie kurie teikia ar apskritai.
R. Baguckienė pasakė, kad reikia balsuoti ir pasakė, kas už tai kad stebėtojų teisėmis galėtų

dalyvauti tik iš BO, kurie teikė paraiškas ir  po vieną atstovą.
 Vyko balsavimas. Bendru sutarimu pritarta.

NUTARTA.:
1.  Posėdyje  leisti  dalyvauti  stebėtojų  teisėmis  tik  užsiregistravusius  ir  pateikusius

konfidencialumo pasižadėjimus prieš  24  val. iki posėdžio el. paštu  renata.razgiene  @klaipeda.lt   ir
skelbiant BO tarybos darbotvarkę Savivaldybės tinklalapyje apie posėdį, paskelbti šią informaciją.

2. BO tarybos posėdyje leisti dalyvauti stebėtojų teisėmis tik iš BO, kurie teikė paraiškas ir
po vieną atstovą, bei užsiregistravusius prijungti nuo posėdžio pradžios visus, kad  galėtų dalyvauti
ir stebėti, o pasisakyti turėtų teisę tik per jo svarstomą projektą.

.4.  SVARSTYTA.  Dėl  Klaipėdos  Bendruomeninių  organizacijų  vykdomos  veiklos,
bendruomeniškumo stiprinimo ir BOT lūkesčių apklausos. 

R. Baguckienė pristatė klausimą ir paklausė, ar sutinka tarybos nariai, kad praeiti Apklausos
visus apklausos klausimus ir balsuoti už kiekvieną klausimą atskirai.
S. Liekis pasiūlė, jeigu nėra daugiau pasiūlymų balsuoti už visą Apklausą.
R. Baguckienė pasakė, kad jeigu taryba pritars būtų galima.
L.Kuzminčiūtė  pasakė,  kadangi  pasiūlymas su pastabomis buvo nuo 8 BO ir  mano kad
reikėtų balsuoti.
L. Liekis paklausė jei pastabos buvo įtrauktos pasiūlė balsuoti už visą Apklausą.
Vyko diskusija.
L. Kuzminčiūtė sutiko balsuoti už visą Apklausą.
R. Baguckienė pasiūlė, kad Apklausa būtų efektyvesnė ją padaryti anonimine.
T. Meškinis pasiūlė jeigu būtų anoniminė reikėtų peržiūrėti visą anketą, kad būtų platesni
klausimai.
Vyko diskusija.
S. Liekis pasiūlė šiai anketai pritarti, o dėl naujos anketos visai Klaipėdai ir Klaipėdiečiams
sugrįžti kitam posėdžiui.
R. Baguckienė pasiūlė balsuoti, ar pritartų nariai dėl minimalios apklausos pataisymo, kad
būtų anoniminė, neskelbiant BO pavadinimo ir įsikūrimo pilnos datos.
Vyko balsavimas. Vienbalsiai pritarta šiai Apklausai.
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NUTARTA:
1.  Apklausai  pritarta  su  pataisymais  būtų  anoniminė,  neskelbiant  BO  pavadinimo  ir
įsikūrimo pilnos datos.
2. Apklausą, paleisti visoms Klaipėdos BO iki liepos 12 d. o vėliau, artimiausiame posėdyje
apsvarstyti klausimą dėl Apklausos visiems Klaipėdos m. gyventojams.
5. SVARSTYTA. Kiti klausimai. Kitų klausimų nebuvo.
R. Baguckienė pasidalino VRM informacija dėl civilinės saugos mokymų.

Posėdžio pirmininkė        Regina Baguckienė

Posėdžio sekretorė       Renata Razgienė
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